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EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ

Από το υπ’ αριθ. 22/2022 πρακτικό συνεδρίασης
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 307/2022                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Έγκριση κοπής δέντρων στον οικισμό Μέσης, στο 
κοιμητήριο οικισμού Μέσης, στο κοιμητήριο Δ.Κ. 
Μετοχίου και επί της οδού Εκάβης 8 της πόλης 
Βέροιας

Σήμερα 7 Δεκεμβρίου του έτους 2022 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 2-12-2022 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 
τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019.

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 28 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 
Ρίζος, 5)Α.Τσαχουρίδης, 6) Σ.Διαμάντης, 7) Β.Λυκοστράτης, 8) 
Κ. Γρηγοριάδης, 9) Θ. Κορωνάς, 10) Α. Λαζαρίδης, 11) 
Α.Σιδηρόπουλος, 12) Α.Δέλλας, 13)Λ.Ασλανίδης, 14) 
Γ.Μπατσαρά, 15) Σ. Τζήμα, 16) Ε.Κελεσίδης,  17) Χ.Τσιούντας, 
18) Ν.Λαζόπουλος, 19) Π.Παυλίδης, 20) Μ. Σουμελίδης, 21) 
Γ.Γουλτίδης, 22) Γ.Μιχαηλίδης, 23) Ν.Αγγέλου, 24) 
Β.Στεφανόπουλος, 25) Δ.Τσανακτσίδης, 26) Χ.Τσολακίδης 27) 
Γ.Μελιόπουλος, 28) Ι.Τσαναξίδης.

Δ.Πυρινός, Κ.Βασιλειάδης, 
Λ.Ακριβόπουλος, Κ.Παλουκίδης, 
Θ.Θεοδωρίδης, Χ.Κελεσίδης, 
Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, 
Σ.Στουγιάννος, Κ.Θεοδωρίδης, 
Π.Μουχτάρη, Γ.Δεμερτζίδης, 
Δ.Ράλλη

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                               
Η.Καραμήτσος

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων
Γ.Τσιλογιάννης, Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, 
Ι.Βοργιατζίδης, Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, 
Ι.Σιδηρόπουλος, Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, 
Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Χ.Τσολακίδης, 
Δ.Τσανακτσίδης
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 294/2022 αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Σιδηρόπουλος, Θ.Κορωνάς
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 296/2022 αποχώρησε ο κ. Β.Λυκοστράτης
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 297/2022 προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 306/2022 αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Β.Λυκοστράτης
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 309//2022 αποχώρησε ο κ. Ν.Αγγέλου
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 28-11-2022 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου περιβάλλοντος 
Βασιλείου Παπαδόπουλου, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με την περ. ζ του άρθρου 4 της Υ.Α. [Αριθμ. ΥΠΕΝ/ΔΑΟΚΑ/43266/1174/2020 - 
ΦΕΚ 1843/Β/13-5-2020], θα πρέπει να υποβληθούν «…Για την κοπή δένδρων σε κοινόχρηστο 
χώρο πόλης ή οικισμού:

αα) Αίτηση της αρμόδιας υπηρεσίας
ββ) Αιτιολογημένη Τεχνική Έκθεση του αρμόδιου γεωπόνου, δασολόγου, ή αρμόδιου 

γεωτεχνικού επιστήμονα στην οποία περιγράφονται οι λόγοι για την κοπή δέντρων και ότι αυτά δεν 
προστατεύονται από τις διατάξεις για την προστασία των δασών και των δασικών γενικά εκτάσεων 
ή από διατάξεις της αρχαιολογικής νομοθεσίας ή της νομοθεσίας για τις προστατευόμενες περιοχές 
ή άλλης συναφούς νομοθεσίας

γγ) Αντίγραφο τοπογραφικού διαγράμματος ή απόσπασμα ρυμοτομικού ή άλλο διάγραμμα, 
στο οποίο θα σημειώνεται η θέση των δέντρων που θα κοπούν και τυχόν μελλοντικές θέσεις 
φύτευσης δέντρων

δδ) Απόφαση του αρμόδιου οργάνου του οικείου Δήμου»
Το Τμήμα Πρασίνου, στα πλαίσια του τακτικού ελέγχου δέντρων που φύονται σε δημοτικό 

χώρο, εντός ορίων οικισμών και κατόπιν σχετικού επιτόπιου ελέγχου, προτείνει να απομακρυνθούν 
(να κοπούν), λόγω πιθανότητας πρόκλησης ζημίας σε άτομα ή περιούσια:

1) Στον οικισμό Μέσης (στο στενό του βενζινάδικου)
• ένα (1) άτομο αριζόνας (κυπαρισσοειδές), που φύεται εντός του οδοστρώματος, σε πολύ 

μικρή απόσταση από παρακείμενο αυλάκι
2) Στο κοιμητήριο Μέσης
• ένα (1) άτομο πεύκου με ελαφρά κλίση, κάτω από την κόμη του οποίου έχει επιλεχθεί ως 

ο χώρος ταφής τουλάχιστον δύο (2) κεκοιμημένων, με ότι αυτό συνεπάγεται (η εκσκαφή, 
προφανώς, καταστρέφει το ριζικό σύστημα και μπορεί να μειώσει την ισορροπία του δέντρου)

3) Στο κοιμητήριο Μετοχίου
• ένα (1) άτομο κυπαρισσιού, εντελώς ξερό, με κλίση προς παρακείμενο μνήμα 
• ένα (1) δέντρο, εντελώς ξερό
• άτομα κυπαρισσιών, πεύκων και φυλλοβόλων δέντρων, τα οποία φύονται σε ουσιαστικά 

(και πρακτικά) ανύπαρκτους διαδρόμους και σε επαφή με μνήματα
4) Στην οδό Εκάβης 8 (συνοικισμός Παπάγου) του Δήμου Βέροιας
• ένα (1) άτομο κυπαρισσιού, που ξεπερνά κατά πολύ το ύψος καλωδίου του ΔΕΔΔΗΕ ΑΕ 

και ο χώρος φύτευσής του έχει σχεδόν αποκαλυφθεί
Η όποια ποσότητα ξυλεία προκύψει από την κοπή των παραπάνω δέντρων, θα διατεθεί για 

ίδιες ανάγκες, κατόπιν ενημέρωσης του οικείου Δασαρχείο.
Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο, να αποφασίσει σχετικά.
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.
Μελιόπουλος: Φέρνετε προς έγκριση στα δύο εισηγητικά συνολικά 17 δένδρα, μαζί με 

άλλες κοπές σε παλιότερα εισηγητικά έχετε προχωρήσει σε κοπές δεκάδων δένδρων εντός των 
ορίων του δήμου και είναι η διαπίστωση που προκύπτει από τα εισηγητικά. 

Ως Λαϊκή Συσπείρωση δεν είμαστε αυτοί που θα κρίνουμε αν είναι επικίνδυνα ή όχι, όμως 
μπορούμε να κρίνουμε και είμαστε σίγουροι ότι πολλά από αυτά τα δένδρα είναι χρήσιμα για 
σκίαση.

Είμαστε σίγουροι πως ακόμα και αυτά ή κάποια από αυτά που είναι επικίνδυνα δεν θα ήταν 
αν δέχονταν την κατάλληλη φροντίδα που όμως δεν την δέχονται εξαιτίας της υποχρηματοδότησης, 
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της υποστελέχωσης των αντίστοιχων υπηρεσιών του δήμου στην οποία βάλατε και εσείς το χεράκι 
σας.

Το έχουμε δει και το έχουμε ζήσει κάποιοι από εμάς τις πτώσεις κλαδιών και δένδρων στην 
Ελιά που από τύχη δεν θρηνήσαμε θύματα.

Ακολουθείτε μια πολιτική όπου λέει πονάει το χέρι-κόβει το χέρι. Όχι να φτιάξουμε το χέρι. 
Επίσης δεν αντικαθιστάτε τα κομμένα δένδρα με άλλα κατάλληλα ώστε να υπάρχει η σκίαση, να 
βελτιωθεί το κλίμα στη περιοχή και ειδικά σε χώρους σχολείων και σε δρόμους φαρδείς που υπάρχει 
τέτοια δυνατότητα.

Εμείς θα ψηφίσουμε λευκό όπως και σε αντίστοιχα εισηγητικά γιατί δεν περιγράφεται 
δεσμευτικά ούτε με σαφήνεια η αντικατάσταση των κομμένων δένδρων που πρέπει να κάνετε.

Παπαδόπουλος: Δεν γίνεται να τα αναφέρετε έτσι, εκτός και αν τα περάσουμε όλα στο 
ντούκου, δεν τα περνάμε όμως, δεν γίνεται να λέμε ότι κρίνουμε αν είναι επικίνδυνο ή όχι. Κόβονται 
λόγω επικινδυνότητας. 

Για την διαχείριση, το τμήμα πρασίνου ενισχύθηκε και φάνηκε στη πόλη, φανήκαν στα 
λουλούδια και στα δένδρα. Λείπουν δένδρα. Τα δένδρα φυτεύονται αυτήν την εποχή έως και τον 
Μάρτιο. Το έχουμε προγραμματισμένο. Αυτό που δεν ψηφίσατε ορισμένοι στο προϋπολογισμό, την 
παράγραφο Ζ, είχε και 5.000 δένδρα να αγοράσουμε.

Εσείς είπατε κ. Μελιόπουλε πιο είναι επικίνδυνο και πιο δεν είναι, για την πτώση των 
κλαδιών και προφανώς θα το ξαναπώ, λόγω ιδιότητας γνωρίζετε κάποια πράγματα και λόγω της 
ιδιότητας ξέρετε πως ο Δήμος βοηθάει τις υπηρεσίες και πόσο διαχειριζόμαστε ή όχι τα δένδρα.

Αν σπάσει ένα κλαδί από ένα πλατάνι λόγω θεομηνίας ή αν πέσουν κάποια κυπαρίσσια δεν 
πέφτουν επειδή δεν έγινε καλή συντήρηση αν κάποιο σάπισε επειδή είναι 50 χρόνια, αν ένας 
πλάτανος ή ένα κυπαρίσσι έχει πρόβλημα δεν σας ενδιαφέρει, σας ενδιαφέρει μόνο ότι εμείς δεν 
κάνουμε καλά την δουλειά μας.

Το εισηγητικό το κάνουν οι υπηρεσίες, δεν είναι δικό μου. Ούτε δασολόγος είμαι ούτε 
γεωπόνος. Υπάρχουν δασολόγοι υπεύθυνοι, σπούδασαν, δούλεψαν σε υπηρεσίες και έχουν 
ασχοληθεί με το θέμα αυτοί. Αυτοί κάνουν την πρόταση και εγώ φέρνω το εισηγητικό εδώ και δεν 
μπορώ σε καμία περίπτωση με την αναγκαιότητα των φαινομένων να κάνουμε πίσω σε τέτοια 
ζητήματα.

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου περιβάλλοντος Βασιλείου 
Παπαδόπουλου;

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Μελιόπουλος, Γ.Τσαναξίδης
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν δέκα οκτώ (18) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Η.Τσιφλίδης, 

Β.Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ.Ρίζος, Α.Τσαχουρίδης, Σ.Διαμάντης, Κ.Γρηγοριάδης, 
Α.Λαζαρίδης, Α.Δέλλας, Λ.Ασλανίδης, Γ.Μπατσαρά, Σ.Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Χ.Τσιούντας, 
Ν.Λαζόπουλος, Π.Παυλίδης, Ν.Αγγέλου, Β.Στεφανόπουλος

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.- Το από 28-11-2022 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου περιβάλλοντος Βασιλείου 
Παπαδόπουλου
2.- Την με αρ. πρωτ. ΥΠΕΝ/ΔΑΟΚΑ/43266/1174/2020 απόφαση Υπουργού ΥΠΕΝ.
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του ν.4555/2018, 
του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 4555/2018 και 
τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία

Εγκρίνει την κοπή: α) ενός (1) ατόμου αριζόνας στον οικισμό Μέσης (στο στενό του 
Βενζινάδικου), β) ενός (1) ατόμου πεύκου στο κοιμητήριο του οικισμού Μέσης, γ) ενός (1) ατόμου 
κυπαρισσιού, ενός (1) δένδρου και άτομα κυπαρισσιών, πεύκων και φυλλοβόλων δένδρων στο 
κοιμητήριο Δ.Κ. Μετοχίου και δ) ενός (1) ατόμου κυπαρισσιού επί της οδού Εκάβης 8 της πόλης 
της Βέροιας.
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 307/2022
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Αριστομένης Λαζαρίδης Μιχαήλ Σουμελίδης
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Η. Τσιφλίδης Η. Καραμήτσος
Β. Παπαδόπουλος
Σ. Ασλάνογλου
Κ. Ρίζος
Α. Τσαχουρίδης
Σ. Διαμάντης
Β. Λυκοστράτης
Κ. Γρηγοριάδης
Θ. Κορωνάς
Α. Σιδηρόπουλος
Α. Δέλλας
Λ. Ασλανίδης
Γ. Μπατσαρά
Σ. Τζήμα
Ε. Κελεσίδης
Χ. Τσιούντας
Ν. Λαζόπουλος
Π. Παυλίδης
Γ. Γουλτίδης
Γ. Μιχαηλίδης
Ν. Αγγέλου
Β. Στεφανόπουλος
Δ. Τσανακτσίδης
Χ. Τσολακίδης
Γ. Μελιόπουλος
Ι. Τσαναξίδης

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια 12-12-2022

Ο Δήμαρχος

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ


		2022-12-12T13:35:35+0200




